

ဂပြန်အတန်း (အင်္ဂလိပ်) ၏ FAQ (Burma)

**■ ဂပြန်သင်တန်းအကွဲများ**

**မေး- ဂပြန်စာ အတန်းက ဘယ်လိုလဲ??**

ဖွဲ့- ကြားနားမှုတို့ကို ဟောပြောပုံစံ အတန်းမဟုတ်ဘူး။ ပါဝင်သူတိုင်းသည် လိုအပ်သော ဂပြန်ဘာသာကို တစ်ဦးချင်း လေ့လာကွဲသည်။ သင်တန်းသားများသည် မေးခွန်းအချို့ရှိသည့်အခါ ဂပြန်ဝန်ထမ်းများကို မေးခွန်းနိဗ္ဗိဒ် အတန်းထဲတို့ တစ်ခါတစ်ရံတို့ သင်တန်းသားအချင်းချင်း ဂပြန်စာကို သင်ကွဲပေးပါသည်။

**မေး- အတန်းက ဂပြန်လိုသုံးလား??**

ဖွဲ့- ဆရာတစ်ဦးနှင့် ပံ့ပိုးကူညီသူများ (စတင်အတန်းဝန်ထမ်းများ) သည် သင်ယူသူများအား ဂပြန်ဘာသာဖွဲ့ သင်ကွဲပေးပါသည်။

**မေးခွန်း- ဒီသင်တန်းမှာ ကြားနားသားတို့ ဘာတို့ သင်ယူကွဲမလဲ။**

အဖွဲ့- နေ့စဉ်ဘဝနှင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အသုံးပွဲသည့် အခွင့်အလမ်းအနည်းများကို လေ့လာနိုင်ပါသည်။

**မေး- ဂပြန်အတန်းမှာ ပါဝင်တာက ဂပြန်မှာ ပညာသင်ကွဲဖို့ စာမေးပွဲ ဒါမဟုတ်ဘူး**

**အရည်အချင်းစစ်စစ်မေးပွဲမှာ သင်ယူသူတို့ကို ကူညီပေးမဟုတ်လား။**

ဖွဲ့- OIHF ၏ ဂပြန်စာသင်တန်းသည် အခက်အခဲ အခွင့်အလမ်း ပါဝင်သူများသည် နေ့စဉ်ဘဝနှင့် အလုပ်အကိုင်ကို လိုအပ်သော ဂပြန်ဘာသာကို သင်ယူနိုင်ရန် ဒီဇိုင်းထုတ်ထားပါသည်။ အတန်းသည် ဂပြန်တို့ ပညာသင်ကွဲရန် သို့မဟုတ် အရည်အချင်းစစ်စစ်မေးပွဲအတွက် ပွင့်လှစ်ရန် မရည်ရွယ်ပါ။

**■ သင်ယူသူများအကွဲများ**

**မေး- သင်ယူသူအဆင့်က ဘယ်လောက်လဲ။**

ဖွဲ့- သင်ယူသူအဆင့် အမျိုးမျိုးရှိပါသည်။ တစ်ခုခု အရေအတွက် ဂပြန်စာ မသင်ဘူး။

**မေး- အတန်းထဲမှာ ဘယ်သူတို့လဲ။**

ဖွဲ့- ကျွန်ုပ်တို့တို့ ဂပြန်အတန်းတို့ စာရေးသားထားသော လူမျိုးပြောင်းလဲမှု သင်ယူသူများရှိပါသည်။ အရည်အချင်းပိုမို ရာခိုင်နှုန်း မွေးဖွားပွား ကြားနားသားဦးရေ အနည်းငယ် ရှိပါသည်။ ဂပြန်စာကို နေ့စဉ်ဘဝနှင့် အလုပ်အကိုင် သင်ယူလိုကွဲသည်။

**မေး- စာသင်တန်းအတွက် စာသင်တန်းအတွက် ကိုယ်ပိုင်ဖွဲ့စည်းအုပ်စုများ သို့မဟုတ် အခွားပစ်စည်းများ ယူဆရာလေ့လာရန် လိုအပ်ပါသလား။**

ဖွဲ့- ဆရာသည် ၎င်းတို့၏ကိုယ်ပိုင်ဖွဲ့စည်းအုပ်စုများ ယူဆရာလေ့လာခွင့်မရသော သင်ယူသူများအတွက် ပုံနှိပ်စာအုပ်များကို ပွင့်လှစ်ပေးသောလည်း ၎င်းတို့အားလုံးသည် သင်ယူသူတိုင်း၏ အဆင့်နှင့် လိုအပ်ချက်များအတွက် သင့်လျော်မည့်မဟုတ်ပေ။ ထို့ကွဲသည့် သင်တန်းသားများအနေဖြင့် မိမိတို့လေ့လာလိုသည့် ကိုယ်ပိုင်ဖွဲ့စည်းအုပ်စုများ ယူဆရာလေ့လာရန် အကွဲပေးပါသည်။

■ ထောကျခံသူမပြီးအကွာဇာဗျား

မေး- ဂပြနုအတနုးမံာ ထောကျခံသူ (စတေနာဝနုထမုး) ဘယုလောကျပါဝငုလဲ။ ပွီးတော့ ဘယုလိုထောကျခံသူတုရေိုလဲ။

ဖွေ - ကုနုပုတိုတုငု မံာတုပံတငုထားသော ထောကျခံသူ ၁၀ ဦးခနုရိုပွီး ၎င်းငုးတိုအရေအတုကျသညု နုစညုနု့ငုအမံြ ကဲပွားပါသညု။ အရညုအငြးပွညုမိသူမံြနု့ငု အရညုအငြးမပွညုမိသူမံြသညု သငုယုသူမံြကို ပံပိုးရနုအတုကျ အလုပုအတုစအကံမံြနု့ငု ဘဝအဆငုအမိမံြကို ယုဆောငုလာကွသညု။

■ တခွားသူတုစ

မေး- လငြောကျလုာတငုခါနုအတုဗျား ဂပြနုစာတနုးအတုကျ လငြောကျထားတာ မရိုပါဘူး။

စာသငုနု့ငုလယုကတညုးက အတနုးတကျလိုရလား??

ဖွေ - ကံမကောဗျားစာပဲ။ ကုနုပုတိုသညု လငြောကျလုာမံြကို လကျမခံနိုငုပါ။ လငြောကျလုာကာလအတုဗျား လငြောကျထားသောလညုး၊ စာသငုနု့ငုတစုစုစီ၏ အလယုတုငု ကုနုပုတိုနု့ငု ပူးပေါငုးနိုငုပါသညု။ အသေးစိတုအငြာအလကျမံြအတုကျ ကုနုပုတို၏ဝဘုဆိုကျရို “အရေးကွီးသောမံာတုငြာမံြ” ကိုစစုဆေးပါ။